
  

 
 

 

 

 

 
 

TÁJÉKOZTATÓ  
 

Biatorbágy Város egészségügyi helyzetéről 
 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága az 55/2017.(VI.19.) számú határozatával döntött arról, hogy minden bizottsági 
ülésén napirendjére tűzi az egészségügy aktuális helyzetéről szóló beszámolót. 
 
A beszámoló elkészítésére és bizottság elé terjesztésére Dr. Csaba Jánost bízta meg.  
 
A Dr. Csaba János és Dr. Egervári Ágnes is megküldte november havi beszámolóját, amik a 
tájékoztató mellékleteként olvashatóak.  
 
Az októberi bizottsági ülésen tárgyalt mammográfiai szűrővizsgálattal kapcsolatos 
megkeresésre megérkezett a Szent Imre kórház válasza, mely a tájékoztató mellékleteként 
olvasható. 
 
 
Kérem az egészségügy aktuális helyzetéről szólótájékoztató elfogadását. 
 
Biatorbágy, 2017. november 13. 
      

 
 

                                                                                Bodorkos Ádám s.k. 
                                                                                 bizottsági elnök 

 

 
 
 
 

Város Képviselő-testülete 
Egészségügyi és Szociális Bizottság 

2051 Biatorbágy, Baross Gábor utca 2/a • Telefon: 06 23 310-
174/260 
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                                                                                 Biatorbágy Város Egészségügyi Ellátó Nonprofit Kft. 
                                                                                                      2051 Biatorbágy Mester u .2. 
 
 

Tisztelt Egészségügyi és Szociális Bizottság,  

Tisztelt Képviselőtestület!  

A Bizottság megkeresésére  az alábbiakban összefoglalom az Egészségház  működésével  kapcsolatos 

adatokat és történéseket. 

Változások a betegellátásban 

A Képviselőtestület határozata  értelmében  október elsejétől  csak a Biatorbágyi lakosokat láthatjuk 

el térítésmentesen – ez nem csak a betegek, hanem a közreműködő orvoskollégák számára nehéz 

helyzet.Érdemi értékelést a változás  betegforgalmi és financiális hatásairól nem lehet adni ennyi idő 

alatt.  

Pályázatok 

A VEKOP 7.2.2.-17 és a VEKOP  7.2.3.-17 sz. pályázatokat a testületi határozatoknak megfelelően 

benyújtottuk, (mindkettőt az első ötben ) a hiánypótlások is megtörténtek   az elbírálás azonban  az 

év vége előtt nem valószínű. 

A VEKOP 7.2.4.-17 kódszámú pályázatot döntően  befolyásolja, hogy a másik két pályázaton sikerrel 

járunk-e. Ebben a pályázatban munkaerő felvételre lehet pályázni, itt azonban jóval 

kedvezőtlenebbek a feltételek. A nyertes pályázatok esetében a fenntartási  időszakban  biztosan 

nincs finanszírozás, a továbbfoglalkoztatás viszont kötelező. Ennek a pályázatnak a benyújtása ezért – 

mivel a határidő megengedi – a másik két pályázat elbírálását követően célszerű. 

Nincs információnk  

továbbra sem a  többletkapacitás- befogadás iránti kérelem elbírálásáról.Rendkívül kedvezőtlen ez a 

helyzet  

ESZT 

Mivel az Önkormányzat  a NEAK szerződő fél, az ügyintézési folyamat duplázódik, ez még 

folyamatban van.  

Folyamatban van a Kft 2018.évi üzleti tervének összeállítása.  

Biatorbágy, 2017 november 10.                                  Tisztelettel :     

                                         

                                       dr Radnainé dr Egervári Ágnes 

        ügyvezető 
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